



Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374

PROTOKOLL NR 11 2023

Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 14 september 2023
kl.19.00

Närvarande:

Ordförande; Fredrik Nilsson

Ordinarie ledamöter; Lena Petri, Aleksandra Palumbo, Mona Plånborg
Anna Johansson, Johanna Hampf samt Lillan Holmberg

Suppleanter; Maria Delhamn

Anmäلت frånvaro; Marika Pontén, Stefan Mörk, Annika Holm, Annette Sundell

§126 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet kl.19.06

§127 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes

§128 Val av justerare

Maria Delhamn valdes att justera dagens protokoll

§129 Föregående protokoll

Protokoll 10/2023

§130 Ekonomisk rapport

Sus har skickat en ekonomisk rapport. Ekonomin är, trots att Nationalen, fortsatt god.

§131 Medlemsrapport

Vi har nu 4156, ett tapp på 17 medlemmar

§132 AU-beslut

Förslag att ta en extra kostnad för hjälp med att förhindra virus på hemsidan.

Beslutet godkändes

§133 Kommittéer och arbetsgrupper

- Avelskommittén

RAS, kommittén håller ett möte efter KF, Fredrik sammankallar.

Information om 2 fall av SA har inkommit

RU

Den 11.10 mentorträff med Lotta Sandell

Den 31.10 håller kennelkonsulent Mia Borg föreläsning för medlemmarna

- Utställningskommittén

En hund på Nationalen anmäldes till fel klass. Resultatet kommer förmodligen att strykas och vi kommer att få återbetala anmälningsavgiften.

Nationalen 26

Diskuterade och styrelsens förslag är att man inte har någon National i samband med EDS utan istället ordna en pudelkongress med middag i anslutning med EDS. Johanna undersöker lokaler.

- **Kommittén för de arbetande pudlar**

Ingen information från gruppen

- **Kommunikationskommittén**

Hemsidan

Problem med avdelningarnas hemsidor

- **PudelNytt**

SoMe och Shop

Rullar på som vanligt. Klipphäften och muggar säljer bra i shopen.

Sponsorer

Möte med Svedea under hösten

Köper in 2 roll ups som kan användas i rasmontrar

- **Organisationskommittén**

Diskuterade att försöka få till direktiv för vad SPKs montrar på My Dog och Hund 23 skall se ut. Lena och Johanna tar kontakt med mellansvenska avdelningen. Vi beställer två roll ups till dem som skall användas så att vi får ett enhetligt tema i våra montrar.

- **Kennelfullmäktige**

Vi har blivit kallade till ett möte inför KF tillsammans med övriga specialklubbar.

- **Pudelfullmäktige**

Vi sänder ut info till klubbarna och PF kommer att äga rum 6-7.4 2024.

- **Verksamhetskonferensen**

schema

Behöver bestämma om PF skall vara digitalt eller fysiskt och om konferensen skall vara hybrid eller fysisk nästa år.

Lena har bokat rum på Scandic infra city till CS och konferensrum

- **Årshjul**

- **Rapporter**

Gruppen som skall delta i KF har haft väldigt mycket möten inför KF.

Information från mötet om flerfärgade pudlar

Närmare information om skrivelsen kommer på nästa möte när Stefan också är med (skriv under rapporter

Inkomna skrivelser

Anna redogjorde för de inkomna skrivelserna.

Vi tackar Sonja för det jobb hon gör med att sammanställa.

- Övriga frågor

- Mötet avslutades kl.20.38

- Nästa möte tisdagen 3 oktober den kl.19.00

Lillan Holmberg, sekreterare

Fredrik Nilsson, ordförande

Maria Delhamn, protokolljusterare